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1. Modewandeling 

Nieuw dit jaar was de Emiliani-ronde. Dit is door de toeschouwers en mensen van Emiliani zeer goed onthaald. 

Er wordt gekeken om dit volgend jaar misschien opnieuw te doen, afhankelijk van de feedback die nog 

ontvangen wordt.  

Alderande deed dit jaar ook voor het eerst mee. Er was wel een puntje van kritiek op de gebruikte kledij. 

Iemand moet een kledingstuk dat ze gedoneerd had gezien hebben op de modewandeling. 

Er was een zeer grote opkomst voor de Modewandeling. Het goede weer zal daar zeker ook voor iets tussen 

gezeten hebben. Voor de modellen was het wel afzien in de hitte.  

Voor de horeca was de modewandeling ook een voltreffer. Het kan interessant zijn om ook aan hen wat 

feedback te vragen.  

Volgend jaar worden er best opnieuw picknick banken voorzien op de parking van de Markt. Nu stonden heel 

wat mensen recht. Vorig jaar waren deze er, maar toen zat er niemand op door het slechte weer toen.  

De feedback die gevraagd is aan de handelszaken is maar door 6 personen (van de 17) ingevuld. Hierdoor is die 

niet echt representatief. Door de enquête nogmaals uit te sturen hopelijk meer feedback ontvangen. Volgend 

jaar zal er gekeken worden om een Whatsapp kanaal te maken met alle deelnemende zaken om snel 1-way 

communicatie mogelijk te maken.  

 

 



2. LOECA 

We kunnen zeker spreken van een succes. De catering was zeer goed en verzorgd. 

De spreker was ook in orde, maar hij is wel ruim over tijd gegaan, wat een impact had op het netwerkmoment.  

Volgend jaar zal LOECA allicht opnieuw doorgaan in dezelfde periode. Schepen De Waele meldt dat er rekening 

moet gehouden worden met de verkiezingen en dat er best niet in oktober wordt georganiseerd. Eventueel de 

laatste donderdag van september, maar dit wordt mede bepaald wanneer de jobbeurs zal kunnen plaats 

vinden.  

De indeling van de zaal was veel beter dan het jaar ervoor. Dit maakt het ook veel overzichtelijker.  

In totaal vonden er 233 speeddates plaats, wat er 100 meer zijn dan vorig jaar. Het concept raakt dus 

ingeburgerd bij de aanwezigen.  

Het lijkt niet oninteressant om ook hier de feedback te vragen van de aanwezigen. Kristof stelt een feedback 

formulier op en verzendt dit naar de aanwezigen.  

Er waren wel wat annulaties of mensen niet aanwezig. Volgend jaar zal gekeken worden om een no-show fee 

te vragen 

Volgend jaar doet Tom en/of schepen De Waele misschien het ontvangst aan de deur. Dit jaar was er opnieuw 

iemand voor voorzien (net als vorig jaar), maar die persoon heeft last-minute moeten afzeggen.  

3. Jobbeurs 

De jobbeurs was opnieuw een succes. Het kwam iets trager op gang, maar uiteindelijk zijn er toch een 350 à 

400 bezoekers geweest. Veel bedrijven waren enthousiast en hebben toch interessante kandidaten gezien, zo 

ook de stad Lokeren. Er wordt een feedback formulier uitgestuurd enkele weken na het event zodat bedrijven 

dan voldoende tijd hebben gehad de kandidaten te evalueren.  

Dit jaar vonden 3 events plaats in september, wat voor de dienst Economie te druk was. Er wordt gekeken om 

dit volgend jaar opnieuw te spreiden. Er wordt geopperd om de jobbeurs eventueel eind juni te laten 

doorgaan. Dit dient afgestemd te worden VDAB en de beschikbaarheid van het sport-en jeugdcomplex.  

Dit jaar waren er jammer genoeg wel wat laattijdige annulaties. Hierdoor raakten 4 standen niet ingevuld, wat 

jammer is voor zowel de bezoekers als de bedrijven die op de wachtlijst stonden alsook de organisatie. Ook 

hier wordt gekeken naar een oplossing om een soort no show fee te vragen.  

4. Eindejaarsacties 

Het concept van de eindejaarsacties zal gelijkaardig zijn aan die van de vorige jaren. De dienst Economie gaat 

na of er nog collectebussen besteld moeten worden. Dit is noodzakelijk voor de uniformiteit van de wedstrijd. 

Er zal ook opnieuw een etalagewedstrijd georganiseerd worden. De werkgroep zit hierrond zeer binnenkort 

samen om alles verder te concretiseren.  

5. Data events 2024 

Enkel de Modewandeling moet gewijzigd worden. Dit jaat door op 14/09 ipv 7/09. 



6. Varia 

- Cindy Laureys (Lokaal Liberaal) zal vervangen worden door Paul Tollenaere 

- Volgende vergadering 13/11 

- Subsidie detailhandel tot € 5.000 (slides doorsturen)gewerkt te worden. Dit zal nogmaals nagevraagd worden 

of hiervan afgeweken kan worden.  

7. Volgende vergadermoment 

Het volgende vergadermoment vindt plaats op 13 november.  

 


